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Sent: Thur 47212020 10:28:58 AM

Subject: RE: Afspraken met gemeenten over financiéle zekerheid en ruimte voor zorgaanbieders ten tijde van Corona (incl PGB)

Received: Thur 4/2/2020 10:28:58 AM

Oke dank je wel dan wacht ik even verder af.

groet

Verzonden: donderdag 2 april 2020 12:16

5.1.2e @minvws.nl>

@rminvws.n>;IEEE) EEE ins.o>;IRE)

Onderwerp: RE: Afspraken met gemeenten over financiéle zekerheid en ruimte voor zorgaanbieders ten tijde van Corona (incl PGB)

Ik heb net ook even met JERELH gebeld.
Zij heeft toegelicht waar van het PGB-team heel hard aan gewerkt wordt. Vooral ook zaken die PGB-houders het mogelijk moet

maken om meerkosten te kunnen maken, krijgen en uit te geven (Veel SVB-gerelateerde vragen).
Het is belangrijk dat gemeenten hier van op de hoogte zijn en hun input/vraagstukken op kunnen leveren, en zodoende we zsm

(deel)informatie kunnen verspreiden zodat gemeenten dit nu al op een zo eenduidig mogelijke wijze kunnen gaan invullen.

Ik begrijp dat dit contact nu ondertussen ontstaan is ED

Ik heb VNG nu gevraagd of dit voldoende is. Zijn ze hier voldoende door aangehaakt, zodat de veelheid aan vragen die zij
binnen krijgen ook snel beantwoord kunnen worden.

Kortom, gezien het traject dat jullie al doorlopen, lijkt een aparte werkgroep hiervoor niet direct nodig.
Maar wel dat VNG en gemeenten nauw aangehaakt zijn.

Wat betreft evt. meerkosten voor gemeenten. Dit loopt wat mij betreft mee in werkgroep 1 uit het eerder gestuurde verslag.
Deze werkgroep onderzoekt hoe gemeenten gecompenseerd kunnen worden voor meerkosten door Corona.

Ik hou je even op de hoogte van hoe VNG hier nu tegenaan kijkt. Mochten zij een andere behoeft ehebben, dan meld ik me.

Groet,
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